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W Pilicy zauważono...morsy
Mroźna kąpiel w tak pięknych okolicznościach przyrody to sama przyjemność – podkreślali uczestnicy VI Biegu 
Morsa, zakończonego tradycyjną kąpielą w Pilicy. W niedzielę, 5 lutego 2023 r. na terenie sulejowskiej „Polanki” 
spotkali się miłośnicy morsowania z różnych zakątków naszego kraju.

Przed rozpoczęciem biegu każdy 
mógł się rozgrzać w saunie lub 
przy ognisku...albo wskoczyć do 
basenu z zimną wodą. O godzinie 
11.00 uczestnicy ustawili się na 
starcie i ruszyli w kierunku sule-
jowskich ośrodków wypoczynko-
wych. Najszybsi przekroczyli linię 
mety już po kilkunastu minutach. 
Każdy, kto pokonał trasę o długo-
ści 2,75 km, otrzymał pamiątkowy 
medal. - Atmosfera jest bardzo 
gorąca, organizacja dopięta na 
ostatni guzik, a trasa jest bardzo 
malownicza i idealnie dobrana. 
Warunki od morsowania też są ide-
alne, wtedy gdy temperatura wody 
jest wyższa niż temperatura powie-
trza, kąpiel jest bardzo przyjemna 
- powiedziała Marta Smejda, jedna 
z uczestniczek niedzielnej imprezy 
i sołtys Wolborza. Po zakończeniu 
biegu organizatorzy zaprosi l i 
uczestników do wzięcia udziału w 
krótkiej rozgrzewce, a następnie 
wszyscy wskoczyli do wody w 

miejscu sprawdzonym wcześniej 
przez strażaków. - Po dwuletniej 
przerwie, z powodu pandemii i 
pogłębiania Pilicy, wznowiliśmy 
sulejowski Bieg Morsa. Bardzo 
się cieszymy, że ta impreza cieszy 
się tak dużym zainteresowaniem. 
Regularnie zachęcamy naszych 
mieszkańców do morsowania , 
ponieważ takie kąpiele są bardzo 
przyjemne i zdrowe – podsumowali 
Marcin Suszka i Marcin Gadomski, 
współorganizatorzy niedzielnej 
imprezy, którą pomogli im przy-
gotować przedstawiciele Stowa-
rzyszenia „Sulejów dla Pokoleń”, 
przy współudziale Sulejowskich 
Morsów, strażaków z gminnych 
jednostek OSP oraz pracowników 
Starostwa Powiatowego w Piotr-
kowie Trybunalskim oraz Urzędu 
Miejskiego w Sulejowie. Patronami 
honorow ymi w ydarzen ia byl i 
Piotr Wojtysiak, starosta powiatu 
piot rkowskiego oraz Wojciech 
Ostrowski, burmistrz Sulejowa.
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Taki sposób uczczenia pamięci zasłużonej osoby bez wątpienia jest dla młodych ludzi bardzo wychowawczy, ponie-
waż w pełni uświadamiają sobie, kto stoi za ich osobistym rozwojem. Jerzy Szmigulski pomógł wielu wychowan-
kom sulejowskiego Skalnika, dlatego działacze klubu postanowili za to podziękować w najlepszy możliwy sposób.  
W halowym turnieju piłki nożnej Skalnik Cup 2023 ku czci byłego zawodnika i działacza tego klubu, wzięło 
udział kilkudziesięciu młodych piłkarzy urodzonych w 2013 r. Ten wyjątkowy turniej odbył się w niedzielę,  
29 stycznia 2023 r.

W gminnej hali sportowej przy ulicy Koneckiej 45 w Sulejowie 
zmierzyli się zawodnicy z różnych zakątków naszego regionu, którym 
kibicowali rodzice oraz znajomi, wspominający wieloletniego działacza 
sulejowskiego klubu.

Oto końcowa tabela:
1. Skalnik I Sulejów
2. Lechia Tomaszów Mazowiecki
3. Skalnik II Sulejów
4. AP Champions Piotrków Trybunalski
5. Diablo Wąwał
6. Skalnik III Sulejów

Najlepszym strzelcem turnieju został Igor Szamburski (Skalnik  
I Sulejów), najlepszym bramkarzem Alan Kołek (Skalnik II Sulejów),  
a najlepszym zawodnikiem Jakub Gońda (Lechia Tomaszów Mazowiecki).

Sportowe emocje przemijają, a pamięć nie…

Rozstrzygnięto konkursu czytelniczy orga-
nizowany corocznie w Miejskiej Bibliotece 
Publicznej w Sulejowie. Laureatami zostali 
czytelnicy, którzy w ubiegłym roku prze-
czytali najwięcej książek z naszej książnicy. 
Zwycięzców wyłoniono w dwóch kategoriach 
wiekowych- literatura dla dzieci i młodzieży 
oraz książki dla dorosłych. Wszyscy laureaci 
dostali nagrody oraz dyplomy  za osiągnię-
cie wysokich wyników w czytelnictwie.  
Jak podkreślają pracownicy miejskie książ-
nicy - posiadanie takich wiernych fanów 
literatury jest ogromnym zaszczytem.

Lista laureatów: Grażyna Olesiewicz, Violetta Bielawska, Anna 
Kryczko, Jan Wysmyk, Ludwik Wiączek, Franciszek Miłak, Helena 
Gaczkowska, Maryla Gaczkowska, Kacprzyk Alicja, Adrianna Kacprzyk, 
Antoni Anduła, Dominik Mićko, Witold Reczek.  Gratulujemy!

"Pozytywnie zaczytani" mieszkańcy naszej gminy

Dyplomy, puchary i medale wręczyli zawodnikom: Wojciech Ostrowski, burmistrz Sulejowa, Stanisław Sipa, 
kierownik piotrkowskiej delegatury Łódzkiego Związku Piłki Nożnej oraz Mirosław Ściepłek, prezes sulejow-
skiego Skalnika.

- Dzięki zaangażowaniu działaczy i rodziców zorganizowano świetny turniej. Chciałbym im podziękować za 
krzewienie odpowiednich postaw. Cieszę się, że młodzi zawodnicy tak chętnie ćwiczą w tej nowoczesnej hali. 
Zachęcam wszystkich mieszkańców, zwłaszcza uczniów naszych szkół, do wykorzystywania potencjału tego 
obiektu – podsumował burmistrz Wojciech Ostrowski, który był honorowym patronem turnieju.

Składy drużyn Skalnika I Sulejów: Szymon Kobalczyk, Jakub Szamburski, Bartłomiej Szewczyk, Paweł Le-
wandowski, Kornel Ząbecki, Kajetan Popiołek, Jakub Sędkowski, Igor Szamburski, Filip Natkański i Fabian Guzy.

Składy drużyn Skalnika II Sulejów: Alan Kołek, Filip Nowak, Oliwia Konieczko, Filip Kowalski, Artur Fran-
czyk, Jakub Nejman, Miłosz Słodkowski, Piotr Szymański i Anthony Szymański.

Składy drużyn Skalnika III Sulejów: Jakub Banaszczyk, Daniel Kowalewski, Alan Ciosek, Dominik Hamczyk, 
Oliwia Kołek, Filip Nedashkiwski, Elwira Warych, Maciej Szymański, Jan Rytych i Jakub Kołek

Trenerem sulejowskich piłkarzy jest Łukasz Nojek, a kierownikami drużyn: Jacek Szamburski, Aldona Nejman 
i Anna Kołek.
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Muzyczny most połączył miłośników różnych gatunków
Różne repertuary, różne miejsca, ale jeden cel – wspólne przeżywanie kulturalnych uniesień, a tych podczas week-
endowych koncertów noworocznych było wiele. Na scenie w sulejowskiej auli multimedialnej wystąpili członkowie 
grupy „Salon Jazzu”, natomiast w Kościele pod wezwaniem świętego Floriana w Sulejowie odbył się koncert naszych 
„Piliczan”, ponieważ kolędy i pastorałki najpiękniej brzmią właśnie w świątyniach.

W sobotę, 28 stycznia 2023 r. przy ulicy Rynek 1 rozbrzmiewały jazzowe – 
i nie tylko - klasyki w autorskich aranżacjach. Wśród mieszkańców naszej 
gminy miłośników tego rodzaju muzyki nie brakuje, a w sulejowskiej auli 
łatwo stworzyć klimat panujący w jazzowych klubach, dlatego podobnych 
wydarzeń na pewno będzie więcej.
Następnego dnia, po drugiej stronie rzeki, śpiewano kolędy i pastorałki. Re-
pertuar przygotowany przez „Piliczan” specjalnie na tę okazję obejmował 
ludowe utwory świąteczne. Niektórych mieszkańcy mogli nigdy wcześniej 
nie słyszeć, dlatego każdy, kto postanowił spędzić niedzielne popołudnie 
w sulejowskiej świątyni, był świadkiem wyjątkowego muzycznego wido-
wiska. Nasi muzycy z pewnością jeszcze nie raz nas zaskoczą, tymczasem 
jeszcze raz poczujmy tę unikalną atmosferę, oglądając zdjęcia wykonane 
podczas koncertów.
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Pracownicy Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Łodzi ostrzegają przed ogłoszeniami 
związanymi z obrotem sadzeniakami ziemniaka niewiadomego pochodzenia. Zakup materiału, którego pochodzenie 
nie jest znane, niesie za sobą możliwość wprowadzenia do gospodarstwa materiału porażonego przez agrofagi 
kwarantannowe podlegające obowiązkowi zwalczania, w tym między innymi przez śluzaka ziemniaka - Ralstonia 
solanacearum oraz bakterię - Clavibacter sepedonicus, sprawcę choroby kwarantannowej bakteriozy pierścienio-
wej. Jest to choroba przechowalnicza, która łatwo rozprzestrzenia się zarówno w warunkach przechowywania, jak  
i później na polu po wysadzeniu sadzeniaków ziemniaka, przez co stwarza bardzo wysokie zagrożenie fitosanitarne.

Użycie materiału niewiadomego pochodzenia, może wiązać się z następu-
jącymi konsekwencjami:
1. ograniczenie lub brak możliwości sprzedaży porażonych bulw oraz 
innych ziemniaków uprawianych w gospodarstwie,
2. straty i ilościowe plonu,
3. decyzja administracyjna o zakazie produkcji ziemniaków na porażonym 
polu,
4. brak możliwości uzyskania dopłaty do kwalifikowanego materiału 
siewnego,

Szczególnie prosimy o zwrócenie uwagi na osoby, które próbują sprze-
dać ziemniaki bezpośrednio sołtysom, z dowozem na miejsce i w bardzo 
atrakcyjnych cenach.

W przypadku ujawnienia podejrzanych ogłoszeń uprzejmie prosimy  
o kontakt z WIORIN w Łodzi, ul. Siewna 13a, 94-250 Łódź, telefonicz-
nie pod numerami: 42 633 99 72, 42 611 66 60 lub pocztą elektroniczną 
- adres email: wi-lodz@piorin.gov.pl.

Nie kupujmy ziemniaków niewiadomego pochodzenia

Zamierzamy złożyć wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dotyczący dofi-
nansowania zadania pod nazwą: „Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej".  
W związku z tym prosimy o wypełnienie załączonej ankiety. Pozyskane informacje pomogą nam oszacować ilość 
takich odpadów.

Chcesz się pozbyć folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej? Wypełnij ankietę

Mieszkańcy naszej gminy, zainteresowani odbiorem folii i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej, 
takich jak:
• folia rolnicza,
• siatka,
• sznurek do owijania balotów,
• opakowania typu Big Bag,
• opon: osobowych, motocyklowych czy wolnobieżnych (rolniczych)
mogą nam dostarczyć wypełnioną ankietę do 10 marca 2023 r. do Referatu Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 
w Sulejowie (ul. Konecka 42, wejście „B”) lub przesłać ją drogą elektroniczną na adres zgloszenia@sulejow.pl
Wzór ankiety można pobrać z naszej strony internetowej – www.sulejow.pl oraz w Urzędzie Miejskim w Sulejowie.
Szczegółowych informacji - pod numerem telefonu 44 610 55 05 / 44 610 55 19 - udzielają pracownicy Referatu 
Ochrony Środowiska UM.
Realizacja zadania uzależniona będzie od pozyskania dotacji, przy czym każdy, we własnym zakresie, będzie 
zobowiązany do dostarczenia oczyszczonych i posegregowanych według rodzaju odpadów do wskazanego miejsca.
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Program Czyste Powietrze: zmiany w zasadach dofinansowania
Beneficjenci mogą liczyć na korzystniejsze warunki dotacji, ponieważ podniesiono progi dochodowe, niemal dwukrotnie 
zwiększono dofinansowanie i urealniono koszty jednostkowe. Przedstawiciele Narodowego Fundusz Ochrony Środo-
wiska i Gospodarki Wodnej i Ministerstwa Klimatu i Środowiska zachęcają do wzięcia udziału w kolejnej odsłonie tego 
popularnego programu, którego celem jest poprawa jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji gazów cieplarnianych 
poprzez wymianę źródeł ciepła oraz termomodernizację budynków mieszkalnych jednorodzinnych.

Wprowadzone zmiany obejmują:
1. Zwiększenie progów finansowych beneficjentów, co oznacza, że do-

chód osoby starającej się o dofinansowanie na poziomie podstawowym nie 
może przekroczyć 135 000 zł (wcześniej 100 000 zł)

2. Wprowadzono też zmiany dotyczące dochodu na jednego mieszkańca 
w zaświadczeniu o przeciętnym miesięcznym dochodzie:

Aby skorzystać z większego dofinansowania, przeciętny miesięczny 
dochód na jednego członka rodziny nie może przekraczać:
- 1 894 zł w gospodarstwie wieloosobowym,
- 2 651 zł w gospodarstwie jednoosobowym.

 Z kolei, aby skorzystać z najwyższego dofinansowania, przeciętny 
miesięczny dochód na jednego członka rodziny nie może przekraczać:
- 1 090 zł w gospodarstwie wieloosobowym,
- 1 526 zł w gospodarstwie jednoosobowym.

3. Wyższe kwoty dofinansowań, które mogą wynosić od 40 do nawet 
100% poniesionych kosztów (szczegóły w tabeli).

4. Beneficjent, który już raz złożył wniosek, może to zrobić po raz drugi.
 5. Zwiększono dofinansowanie na kompleksową termomodernizację - 

nawet do 136 200 zł, przy czym w tym przypadku wymagany jest audyt 
energetyczny.

Dotacje na kompleksową termomodernizację budynku/lokalu miesz-
kalnego, uwzględnione w powyższej tabeli, można otrzymać po spełnieniu 
łącznie następujących warunków:
- Należy przeprowadzić audyt energetyczny budynku/lokalu mieszkalnego, 
a następnie do wniosku o płatność należy dołączyć dokument podsumowu-
jący audyt energetyczny budynku sporządzony według obowiązującego w 
ramach programu wzoru.
- Osiągnięto co najmniej jeden z dwóch wymienionych wskaźników 
kompleksowej termomodernizacji do dnia zakończenia realizacji przedsię-
wzięcia:
a) zmniejszenie zapotrzebowania na energię użytkową do 80 kWh/(m2*rok) 
lub
b) zmniejszenie zapotrzebowania na energię użytkową o minimum 40%.

Szczegółowych informacji na temat programu „Czyste powie-
trze” udzielają pracownicy Urzędu Miejskiego w Sulejowie. 

Nasz punkt konsultacyjno-informacyjny jest otwarty w ponie-
działki i środy w godzinach: 9:00-15:00, numery telefonu:  

(44) 610 25 05 lub (44) 610 25 19.

Kaju, rośnij zdrowo
Kaja Kwiatkowska jest pierwszą miesz-
kanką naszej gminy, która przyszła na świat  
w tym roku. Jest także pierwszym dzieckiem 
urodzonym w 2023 r. na terenie powiatu 
piotrkowskiego. Mamie i babci pogratulował 
burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski, 
który z tej okazji wręczył młodej mamie bon 
o wartości 1000 zł.

Kaja jest t rzecim dzieckiem państwa Kwiatkowskich, którzy w 
ubiegłym roku wrócili w rodzinne strony po kilkuletnim pobycie w 
Niemczech. Cała rodzina mieszka we Włodzimierzowie. - Jesteśmy 
bardzo szczęśliwi, terminu porodu nie planowaliśmy, tym bardziej, 
że Kaja urodziła się dwa tygodnie wcześniej…w urodziny taty. Imię 
wybrał siostrze jej brat – powiedziała Daria Kwiatkowska, mama 
Kai. Burmistrz pogratulował młodym rodzicom i życzył naszej małej 
mieszkance zdrowia, ponadto zachęcił rodziców do skorzystania z 
oferty sulejowskiego żłobka samorządowego, a w przyszłości z bez-
płatnych lekcji pływania, które organizujemy dla wszystkich uczniów 
naszych szkół.
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Taki radiowóz jeszcze po terenie naszej gminy nie jeździł

Nowy radiowóz sulejowskich policjantów jest nowoczesny i nieoznakowany. Kluczyki do auta wręczył komendan-
towi Komisariatu Policji w Sulejowie, podinspektorowi Marcinowi Dziubeckiemu, Wojciech Ostrowski, burmistrz 
Sulejowa.

Na placu Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim zaparkowano w piątek, 3 lutego 2023 r. trzy nowe radiowozy. Będą nimi jeździć policjanci z kilku jednostek na 
terenie naszego powiatu. Jednym z nich wrócił do Sulejowa komendant naszego Komisariatu. - Bardzo potrzebowaliśmy takiego radiowozu, ponieważ pewne informacje możemy 
sprawdzić lub potwierdzić tylko przy pomocy nieoznakowanego samochodu. W tej chwili dysponujemy czterema autami - trzema oznakowanymi i jednym nieoznakowanym. 
Mieszkańcy mogą się czuć bezpieczniej – powiedział podinsp. Marcin Dziubecki. Zakup samochodów został sfinansowany z budżetów kilku gmin oraz Komendy Głównej Policji. 
Sulejowscy radni wyrazili zgodę na przekazanie na ten cel 60 tysięcy złotych. - Współpraca z sulejowskimi policjantami układa się doskonale. Nie może być inaczej, ponieważ 
bezpieczeństwo naszych mieszkańców jest najważniejsze, dlatego wspieramy funkcjonariuszy. Co roku przekazujemy też pieniądze na patrole ponadnormatywne – m.in. piesze 
i   rowerowe, zwłaszcza w sezonie letnim, gdy odwiedzają nas turyści – podsumował burmistrz Wojciech Ostrowski. Policjanci regularnie odwiedzają też uczniów naszych szkół 
i przedszkoli w ramach akcji prewencyjnych.

Mieszkańcy sulejowskich bloków też mogą skorzystać z OZE
Rozpoczął się nabór wniosków do programu Ministerstwa Rozwoju i Technologii i Banku Gospodarstwa Krajowego, 
w ramach którego właściciele i zarządcy budynków wielorodzinnych mogą się ubiegać o dofinansowanie do fotowol-
taiki. Takie instalacje można zamontować na przykład na dachach sulejowskich bloków.

D o  t e j  p o r y  p o d o b n e  d o -
t a c j e  o t r z y m y w a l i  p r z e d e 
wszystk im właściciele budyn-
ków je d nor o d z i n nych ,  t e r a z  
z odnawialnych źródeł energii 
będą mogli skorzystać również 
mieszkańcy budynków, zrzeszeni 
w roz mait ych spó łd z iel n iach  
i wspólnotach mieszkaniowych. 
Budżet na dopłaty do inwesty-
cji  w OZE w y nosi ponad 448 
mln z ł .  G rant y są elementem 
K rajowego Planu Odbudow y.  
Początkowo będą prefinansowane 
ze środków Polskiego Funduszu 
Rozwoju. Głównym elementem 
wsparcia będzie Grant OZE dla 
właścicieli i zarządców budyn-
ków wielorodzinnych na zakup, 
montaż, budowę nowej instalacji 
odnawialnego źródła energii lub 
modernizację instalacji odnawial-
nego źródła energii, w wyniku 
której zainstalowana moc insta-
lacji wzrośnie o co najmniej 25%. 
Inwestycje będą realizowane w 
ramach Programu TERMO oraz 
rządowego programu wsparcia 
budownictwa socjalnego i ko -
munalnego (BSK). Środki KPO 
(obecnie prefinansowanie z PFR) 

będą uzupełnione przez Fundusz 
Termomodernizacji i Remontów 
oraz Fundusz Dopłat , zasilane 
przez budżet państwa i zarzą-
dzane przez Bank Gospodarstwa 
Krajowego.

Ze wsparcia wynoszącego 50% 
kosztów przedsięwzięcia net to 
(czyli bez podatku VAT) będzie 
moż n a  rów n ież  s f i n a n sowa ć 
instalację fotowoltaiki na budyn-
kach wielorodzinnych, będących 
w za sobach sa mor zą dow ych . 
By  z dobyć  g r a n t ,  n ie  t r z eba 
spełnić dodatkowych warunków 
dotyczących np. maksymalnej 
wartości inwestycji. Do kosztów 
przedsięwzięcia wlicza się też 
koszt infrastruktury niezbędnej 
do f u n kcjonowan ia i ns t a lacji 
OZE.

P r z y pom n ijmy,  na  t e r e n ie 
naszej gminy realizowany jest 
podobny program dla właścicieli 
budynków jednorodzinnych. Pa-
nele fotowoltaiczne pojawią się na 
terenie 193 gospodarstw na tere-
nie naszej gminny. Ich właściciele 
ot rzymają dof inansowanie na 
instalacje fotowoltaiczne lub/oraz 
wymianę pieca w ramach projektu 

„Budowa infrastruktury służącej 
do produkcji energii elektrycznej  
z odnawialnych źródeł energii 
oraz wymiany nieefektywnych 

ź r ó d e ł  c i e p ł a  n a  k o c i o ł  n a 
biomasę”. Każdy mieszkaniec 
pokryje jedynie 15% wartości in-
westycji (+ VAT). Teraz – dzięki 

rządowemu programowi – będą 
mogli do nich dołączyć na przy-
kład mieszkańcy sulejowskich 
bloków.
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Jubileuszowy prezent wreszcie dotarł do Kurnędza
G d y  w  u b i e g ł y m  r o k u  ś w i ę t ow a l i -
śmy 100-lecie jednostki  Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kurnędzu, strażacy  
podkreślali, że spełniło się ich marzenie, 
ponieważ otrzymają nowy wóz. Nowocze-
sny pojazd zaparkowali w garażu w piątek,  
3 lutego 2023 r. To była wyjątkowa chwila  
w historii tej jednostki.
W maju ubiegłego roku strażacy 
otrzymali promesę na zakup no-
wego samochodu o wartości 750 
tysięcy złotych z rezerwy premiera. 
Dodatkowe pieniądze na ten cel za-
bezpieczono w gminnym budżecie 
i można było przystąpić do przy-
gotowywania specyfikacji wyma-
rzonego auta. W piątkowy wieczór 
samochód mogli podziwiać wszy-
scy mieszkańcy tej miejscowości. 
- Przesiadka z wysłużonego 30-let-
niego Jelcza do MAN-a to ogromna 
przyjemność. Nowy samochód ma 
dużo skrytek i będziemy mogli tam 
wsadzić sprzęt, który jest bardzo 
potrzebny strażakom podczas ak-
cji, a w starym aucie tego miejsca 
brakowało. Poza tym kabina jest 
sześcioosobowa, a więc dwóch 
więcej będzie mogło uczestniczyć 
w akcjach- powiedział Szymon 
Kołek, naczelnik OSP Kurnędz, 
który pokonał nowym autem drogę 
z fabryki w Kielcach do Kurnędza. 
Bur mist rz Sulejowa Wojciech 

Ostrowski pogratulował strażakom, 
życząc im, aby interwencji było 
jak najmniej. - Strażacy nie tylko 
gaszą pożary, ale pomagają usuwać 
powalone drzewa, zabezpieczają 
zerwane dachy, wyjeżdżają też 
do wypadków drogowych. Dzięki 
takiemu wyposażeniu z pewnością 
zwiększy się poczucie bezpieczeń-
stwa wśród mieszkańców, a sami 
strażacy bardzo się cieszą, zarówno 
ci starsi, którzy przyprowadzali 
poprzedni wóz, jak i ci młodzi, 
którzy są przyszłością tej jednostki.  
Oczywiście jeszcze raz dziękuję 
panu premierowi i posłowi Grze-
gorzowi Lorkowi, który pomógł 
strażakom zdobyć tę rekordową 
promesę – podsumował włodarz 
naszej gminy. To już trzeci samo-
chód, który w ciągu ostatnich kilku 
lat otrzymali st rażacy z naszej 
gminy. Pierwszy trafił do jednostki  
w Przygłowie, drugi do OSP w Sule-
jowie, a trzeci właśnie do strażaków  
z Kurnędza
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Obecnie strażacy mogą korzystać z nowych hydrantów czerpiąc wodę z istniejącego wodociągu, w którym płynie woda z sulejowskiego ujęcia „Barbara”. Docelowo będą mogli pobierać 
wodę z nowego ujęcia. Wówczas będzie ona magazynowana w dwóch ogromnych zbiornikach. - Obecnie trwają prace zbrojeniowe przy fundamentach zbiorników. Docelowo będziemy mogli 
zamknąć cały obieg, po to, aby strażacy mogli bez problemów mogli czerpać wodę, a to oznacza, że poprawi się także nasze bezpieczeństwo – tłumaczy Wojciech Ostrowski, burmistrz Sulejowa.  
Zgodnie z zapisami w umowie budowa nowego ujęcia powinna się zakończyć do 30 czerwca 2023 r.

Na terenie nowego ujęcia i stacji uzdatniania wody w Uszczynie zamontowano już hydranty do tak zwanego 
szybkiego tankowania, przy pomocy których strażacy mogą czerpać wodę potrzebną na przykład do gaszenia 
pożarów. Poza tym trwa budowa konstrukcji osłonowej najcenniejszych elementów całej instalacji – czyli  
zainstalowanych w grudniu filtrów.

Dzięki nowemu ujęciu wody poprawi się także nasze bezpieczeństwo

Losy wielu sulejowskich rodzin mogłyby się potoczyć zupełnie inaczej, gdyby w 11 lutego 1941 r. hitlerowcy nie 
aresztowali prawie 70 osób  w placówce Związku Walki Zbrojnej w Sulejowie. Wszyscy niestety zginęli w niemieckich 
obozach koncentracyjnych. W rocznicę tych tragicznych wydarzeń tradycyjnie oddaliśmy im hołd.

To jedna z najważniejszych rocznic

O b o k  o k o l i c z n o ś c i o w e g o 
p o m n i k a  p r z y  u l i c y  G ó r n e j  
w Su le jow ie  p o  r a z  ko le jny 
powieszono baner z wizer un-
k a m i  a re sz t owa nych .  Dz ięk i 
zaangażowaniu lokalnego regio-
nalisty Tomasza Millera, który 
napisa ł  na  t en t emat  k sią ż kę 
pod t y t u łem „O n i  zg i nęl i  z a 
Ojczyznę”, t a ważna l ista zo -
stała uzupełniona o kolejne dwa 
zdjęcia – Stanisława Szczęsnego  
i Tadeusza Zdziechowskiego.

K r e w n i  a r e s z t o w a n y c h , 
mieszkańcy naszej gminy, a także 
pose ł  G rzegorz Lorek ,  r ad na 
Rady Powiatu Piot rkowskiego, 
Dorota Jan kowska , bu r mist rz 
Sulejowa, Wojciech Ostrowski, 
przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie, Bartosz Borkowski  
i radny Marcin Gadomski, ucznio-
wie i nauczyciele Szkoły Pod-
stawowej nr 1 im. Jana Pawła II  
w Sulejowie – oni wszyscy przy-
szli w sobotę w to miejsce, aby 
zapalić znicze i złożyć kwiaty, 
oddając w ten sposób hołd na-
szym lokalnym bohaterom.

Ich sylwetki szerzej omówiono 
w su lejowsk iej  au l i  mult ime -
dialnej,  w k tórej przy toczono 
wspomnienia Marii Walas, siostry  
St a n i s ł awa  Sz cz ę s nego  o r a z 
Ja d w ig i  S t a n ie w s k ie j - B u s z , 
p r z e d s t a w i o n e  p r z e z  E w ę 
Zawiszę. Ponadto można było 
posłuchać referatów połączonych 
z prezentacjami multimedialnymi: 
„Dlaczego powinniśmy pamiętać  
o 11 lutego 1941 r.” i „Pielęgnowa-
nie pamięci o naszych bohaterach 
- na podstawie działalności inter-
netowej grupy 25. Pułk Piechoty 
Armii Krajowej Ziemi Piotrkow-
sko– Opoczyńskiej”, przygotowa-
nymi przez Tomasza Millera oraz 
Adama Ostrowskiego.

Okol icz nośc iow y p rog r a m 
artystyczny (pieśni partyzanckie 
oraz utwory patriotyczne) przy-
gotowali natomiast uczniowie 
Szkoł y Podstawowej n r 1 im. 
Jana Pawła II w Sulejowie oraz 
Anetta Bartłomiejczyk, instruktor  
w Miejsk im Ośrodku Kultu r y  
w Sulejowie wraz z podopiecz-
nymi.


